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PR en communicatie                     

De geplande fietstocht op 4 juni voor nieuwe inwoners is helaas niet doorgegaan in verband met een te 
laag aantal aanmeldingen. In september/oktober gaan we nogmaals proberen om deze fietstocht te 
organiseren.  
 
In iedere Heraut zullen er onder de kop de Dorpsraad vraagt ? een aantal vragen over uiteenlopende 
onderwerpen gesteld worden. Wij horen graag wat de mening is van de inwoners over deze onderwerpen 
en we hopen dan ook dat veel inwoners deze vragen beantwoorden. 
 
Natuur, milieu en duurzaamheid 
Er is geconstateerd dat langs de dijk bij de trimbaan alles fors is gesnoeid. De zorg is dat het pad van de 
trimbaan ook gaat verdwijnen. Bij navraag door de commissie bleek  dat de dijk langs de trimbaan 
preventief schoongemaakt is ter voorkoming van de vestiging van dassen of andere dieren die de dijk 
kunnen beschadigen. 
 

Openbare ruimte, verkeer en veiligheid 
De gemeente heeft geantwoord op de punten die aangedragen zijn via de WIU-lijst. We hebben in 
november een oproep in de Heraut gedaan aan de inwoners om hiervoor ideeën aan te leveren. 
 
Opgenomen in de planning van de gemeente is om de volgende zaken uit te gaan voeren: 
- Ventweg Molenstraat: het riool wordt vervangen en tegelijkertijd wordt de bestrating meegenomen 
- Onoverzichtelijke situatie m.b.t. fietsverkeer hoek Kerkstraat Zuid – Provinciale weg 
- Bermen Hogehoek richting Rijtjes 
 
Nader overleg dient plaats te vinden over: 
- Grasveld hoek Eurostraat/Brakelstraat 
- Veiligheid Beugenseweg door hoge snelheid verkeer 
 
Afgewezen zijn: 
- Het doortrekken van het pad achter de brandweerkazerne 
- Velgert inrit/uitrit naar bouwplan Brakels Eng. 
 
 

Zorg, welzijn en jeugd 
De bijeenkomst over de voorzorgcirkel Hogehoek is door 28 mensen bezocht. Er is een inventarisatie 
gemaakt wat iemand voor een ander zou kunnen betekenen. Ook zijn er twee personen bereid gevonden 
om als buurtverbinder te fungeren. Deze buurtverbinders zijn het aanspreekpunt voor bewoners van de 
Hogehoek die, incidenteel, hulp nodig hebben. Samen met de Zonnebloem/KBO/Zorgcooperatie zal er 



 

 

bekeken worden of de voorzorgcirkel verder uitgerold kan worden in Oeffelt en waar er dan eventueel 
gestart kan worden.  
 

Sport, recreatie, cultuur en evenementen 

De uitnodigingen voor het sportcafé op 14 juni zijn naar alle sportverenigingen gestuurd. Doel van de 
avond is een open discussie over de toekomst van de sportverenigingen, hun huidige problemen en waar 
eventueel samenwerking gevonden kan worden.    

Wonen 
Over de informatieavond Brakels Eng zijn er zowel positieve als negatieve geluiden gehoord. Negatieve 
geluiden over de locatie van de bouwweg en de grondprijs. Positief was de heldere, duidelijke presentatie 
door de gemeente over de plannen.    
 
De huidige status van het plan van Elk is onbekend. De dorpsraad gaat contact opnemen om helder te 
krijgen wat de status is en welke problemen er eventueel nog spelen. 
 

Financieel 
De gemeente heeft een aparte subsidie beschikbaar gesteld van € 7.500 per project per jaar per kern. 
Deze is in het leven geroepen om, onafhankelijk van de wijk- en dorpsraden, inwonersinitiatieven 
mogelijk te maken. De subsidieregeling biedt de mogelijkheid om, in het kader van het algemeen 
maatschappelijk belang, incidenteel bij te dragen aan een initiatief waarvoor draagvlak is en dat naar de 
mening van de gemeente waardering verdiend. De aanvraag kan je vinden op de site van de gemeente: 
Aanvraag subsidie kernendemocratie inwonersinitiatieven. 
 

Algemeen 
Renske Huijs van Sociom was aanwezig om kennis te maken met de dorpsraad. Renske is opbouwwerker 
en met name gericht op ondersteuning voor burgerinitiatieven en vrijwilligers. 
Inwoners van de Heide waren aanwezig om hun mening/visie op de mogelijke plaatsing van windmolens 
bij de spoorbaan kenbaar te maken.  
Wat is de status van het groen op de rotonde? Er zijn nieuwe plannen gemaakt en deze wachten op 
uitvoering.  
Het achterstallige onderhoud aan het kunstwerk bij de rotonde wordt aangekaart bij de gemeente. 
Het opknappen van het Klepke is gestart door 9 vrijwilligers van de KBO.  
 
 
De dorpsraad vraagt ? 
Iedere maand zullen wij een paar vragen aan u voorleggen waarop wij als dorpsraad heel graag de mening 
van de inwoners van Oeffelt willen weten. Deze maand gaan de vragen over de voorzieningen in Oeffelt. 
Beantwoorden van de vragen kan door onderstaande QR-code in te scannen, via de website 
www.oeffelt.info/nieuws of dit uit te knippen en schriftelijk inleveren bij Katsestraat 41. 
  

1. Hoe beoordeel je Oeffelt op het gebied van voorzieningen voor kinderen tot 12 jaar? 

0 Heel goed 

0 Goed 

0 Neutraal 

0 Slecht 

0 Zeer slecht 
Welke suggesties heb je?  
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2. Hoe beoordeel je Oeffelt op het gebied van voorzieningen voor jeugdigen tot 18 jaar? 

0 Heel goed 

0 Goed 

0 Neutraal 

0 Slecht 

0 Zeer slecht 
Welke suggesties heb je? 

 
 
 

3. Hoe beoordeel je Oeffelt op het gebied van voorzieningen voor senioren? 

0 Heel goed 

0 Goed 

0 Neutraal 

0 Slecht 

0 Zeer slecht 
Welke suggesties heb je? 

 
 
 

4. Voel je je thuis in Oeffelt? 

0 Altijd 

0 Meestal 

0 Soms 

0 Nooit 
Toelichting: 

 
 
  

De vragen kunnen ook digitaal ingevuld worden via: 
 
  
 

 

 

 


